

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE

MINISTRE DES MARCHES PUBLICS

DELEGATION REGIONALE

NORD OUEST

COMMISSION REGIONALE DE PASSATION

DES MARCHES PUBLICS

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

PRESIDENCY OF THE REPUBLIC

MINISTRY OF PUBLIC CONTRACTS

REGIONAL DELEGATION

NORTHWEST

REGIONAL TENDERS BOARDS

DOSSIER DE CONSULTATION

N° 17 DC/ DR/MINMAP/CRPM-ON/2018 DU 26/02/18 POUR L'ACQUISITION DE
DIX (10) ORDINATEUR POUR LA TRESORERIE GENERALE DE BAMENDA

1.- Objet de l'Appel d'Offres

Le Gouvernement de la République du Cameroun représenté par le Délégué Régionale des Marchés Publics du Nord Ouest (RD/MINMAP) Autorité Contractante, lance une demande de cotation **POUR L'ACQUISITION DE DIX (10) ORDINATEUR POUR LA TRESORERIE GENERALE DE BAMENDA.**

2.- Participation

La participation est ouverte à l'égalité de conditions à toutes les sociétés et entreprises de droits Camerounais ayant une expérience avérée dans le domaine des Fourniture des équipements.

3.- Financement

La fourniture des Equipements, objets de la présente demande de cotation, sont financés par le Budget D'investissement Public Exercice 2018

4.- Consultation du dossier de consultation

Le dossier de consultation peut être consulté aux heures ouvrables auprès à la Délégation Régional MINMAP N.O, Secrétariat prive du Délégué Régional, porte 101, Tel 233361887.

5.- Acquisition du dossier de consultation

Le dossier de consultation peut être obtenu aux heures ouvrables auprès de la Délégation Régional MINMAP N.O, Secrétariat prive du Délégué Régional, porte 101, Tel 233361887 sur présentation d'une quittance de versement d'une somme non remboursable de ; **Dix huit (18.000) francs CFA** au Trésor Public de la Région du Nord Ouest. Cette quittance devra identifier le payeur comme représentant l'entreprise désireuse de participer à Demande de Cotation.

Le bordereau descriptif et quantitatif de ces équipements doit être chiffré et déposé au plus tard le _____ à 12.00 heures, heure locale, sous enveloppe cachetée adressée à l'Autorité Contractante et devront porter la mention:

DOSSIER DE CONSULTATION

6.- Remise des Offres

Chaque offre rédigée en Français ou en Anglais, en cinq (05) exemplaires dont un (01) original et quatre (04) copies marquées comme tels, conformes aux prescriptions du Dossier de Consultation, devra être déposée contre un récépissé sous plis fermé, dans les services de la Délégation Régional MINMAP N.O, Secrétariat prive du Délégué Régional, porte 101, Tel 233361887, au plus tard le 19/03/18 à 12.00 heures, heure locale et devront porter la mention:

DOSSIER DE CONSULTATION

N° 17 /DC/DR/MINMAP/CRPM/2018 DU 26/2/18 POUR L'ACQUISITION DE DIX
(10) ORDINATEUR POUR LA TRESORERIE GENERALE DE BAMENDA

« A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement. »

Les offres parvenues après les dates et heure limites de dépôt des offres ne seront pas reçues.

7.- Ouverture des offres

L'ouverture des offres aura lieu en un temps le 19/3/18 à 01.00 heures précises dans la salle des Conférences de la Délégation Régional des Marchés Publics du Nord Ouest à Bamenda, par la Commission Régionale de Passation des marchés en présence des soumissionnaires.

Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une personne de leur choix ayant une parfaite connaissance du dossier et mandater à cet effet.

Les offres devront être chiffrées hors taxes sur la valeur ajoutée (HTVA) et toutes taxes comprises (TTC) et accompagnées du modèle de soumission signé. (Voir annexé page 19)

8. PRINCIPAUX CRITERES D'EVALUATION.

8.1-Critères éliminatoires.

- 1- Dossier administratif non-conforme ;
- 2- Non-conformité aux spécifications techniques ;
- 3- Fausse déclaration ou pièces falsifiées ;
- 4- Absence de prospectus ou fiches techniques issues du fabricant et décrivant toutes les caractéristiques techniques ;
- 5- Note technique inférieure à 80% Oui
- 6- Dossier technique ou financier incomplet.
- 7- Non achèvement d'un projet pendant les années antérieures sur l'étendue du Territoire National et suspendu par le MINMAP en 2018

8.2- Critères essentiels.

L'évaluation de l'offre technique portera sur les critères énoncés dans le tableau ci-dessous, elle se fera de manière positive (OUI) ou négative (NON).

N°	Critères	Evaluation	
		OUI	NON
1	Attestation de solvabilité d'au moins 80% de l'offre financière (obtenu d'un établissement bancaire agréé par le MINFI).		

2	Expérience du soumissionnaire (01 livraison justifiant des fournitures similaires et justifié par la première et dernière).		
3	La durée d'exécution de cette commande est de: - 60 jours rendu à Trésorerie General de Bamenda à partir de la date de notification de l'Ordre de Service de commencer.		
4	Preuve de l'acceptation des conditions du Marché. Les Règles de la cotation paraphées et signées à la dernière page. Les Spécifications Techniques paraphées et signées à la dernière page.		
5	Disponibilité d'un Service après vente.		
6	Durée de Garantie qui est de six mois.		
TOTAL			

8.3- Evaluation technique.

L'évaluation de ces critères se fera de manière purement positive (OUI) ou négative (NON). Toute réponse négative (NON) lors de l'examen des critères éliminatoires entraîne la disqualification de l'offre. Quant aux critères essentiels, un minimum de Cinq (05) sur six (06) de réponses positives au total sera requis pour être retenu.

L'évaluation des caractéristiques techniques se fera sur la base des prospectus ou des fiches techniques du fabricant.

8.4- Evaluation financière.

Seules les offres de prix des soumissionnaires retenus à l'issue de l'examen des critères éliminatoires et essentiels seront prises en compte pour la suite de l'analyse. Seuls les prix en toutes lettres du bordereau des prix unitaires font foi.

9. RECEVABILITE DES OFFRES.

Chaque offre devra, sous peine de rejet contenir une Caution de Soumission d'un délai de quatre vingt dix (90) jours à compter de la date de remise des offres, délivrée par un établissement bancaire agréé par le MINFI et dont le montant est de **Deux Cent (200 000) de Francs CFA.**

10. PIECES ADMINISTRATIVES.

Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratif requises doivent être produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service émetteur ou une autorité administrative (Préfet, Sous-préfet,...), conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres.

Elles doivent dater de moins de trois (03) mois précédant la date originale de dépôt des offres ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'Avis d'Appel d'Offres.

Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable. Notamment l'absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des Finances.

11. DELAI D'ENGAGEMENT

Les Soumissionnaires restent engagés par leurs offres pendant une période de quatre vingt dix (90) jours à compter de la date limite fixée pour la réception des offres.

12. RENSEIGNEMENTS COMPLEMENTAIRES

Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus tous les jours aux heures ouvrables auprès de la Délégation Régional MINMAP N.O, Secrétariat prive du Délégué Régional, porte 101, Tel 233361887.

13. DELAI D'EXECUTION

Le délai d'exécution des prestations objet du présent Appel d'Offres est de un (01) moi à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de commencer par l'Ingénieur de Suivi.

Bamenda, le

26/2/18

Le Délégué Régionale des Marchés Publics de Nord Ouest

Ampliations:

- ARMP (pour publication et archivage)
- Président CPM (pour information)
- Affichage
- Archive



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE

MINISTERE DES MARCHES PUBLICS

DELEGATION REGIONALE
NORD OUEST

COMMISSION REGIONALE DE PASSATION
DES MARCHES PUBLICS

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

PRESIDENCY OF THE REPUBLIC

MINISTRY OF PUBLIC CONTRACTS

REGIONAL DELEGATION
NORTHWEST

REGIONAL TENDERS BOARDS

REQUEST FOR QUOTATION
N° 17 /RQ/RD/MINMAP/NWRTB/2018 OF 26/2/18
FOR THE ACQUISITION OF TEN (10) COMPUTERS FOR THE BAMENDA
REGIONAL TREASURY

1. Subject

The state of Cameroon represented by the Regional Delegate of Public Contracts for the North West, Contracting Authority, hereby launches a Request for Quotation for the **ACQUISITION OF TEN (10) COMPUTERS FOR THE BAMENDA REGIONAL TREASURY**

2. Participation

Participation in this invitation is open to registered qualified contractors of the Republic of Cameroon with financial ability, technical and professional expertise in Supplies.

3. Financing

The supplies, subject of the present Request for Quotation, shall be financed by the Public Investment Budget of 2018.

4. Consultation of the Quotation file

The quotation file may be consulted at the Regional Delegation of MINMAP North West, **Private Secretariat of the Regional Delegate of Public Contracts for the North West, Door number 101, Tel; 233361887** located at the former Treasury Building along SONAC Street, Bamenda within working hours from 8:30am to 3:30pm.

5. Acquisition of the consultation file

The Quotation file may be acquired from the Regional Delegation of MINMAP North West, **Private Secretariat of the Regional Delegate of Public Contracts North West, Door number 101, Tel; 233361887** upon presentation of a non refundable treasury receipt of **Eighteen Thousand (18,000) francs CFA** bearing the name of the company. The bill of estimates, entry and quantities of the items is to be completed and returned latest 15/3/18 at 12.00 prompt local time and should carry the inscription:

REQUEST FOR QUOTATION
N° 17 /RQ/RD/MINMAP/NWRTB/2018 OF 26/02/18
FOR THE ACQUISITION OF TEN (10) COMPUTERS FOR THE BAMENDA
REGIONAL TREASURY

6. Submission of the tender file

Each offer or bid drafted in English or French in five (05) copies including the original and four (04) copies marked as such in accordance with the prescriptions of the tender file should be submitted at the Regional Delegation of Public Contracts for the North West; Private Secretariat of the Regional Delegate of Public Contracts North West, Door No 101, Tel: 233361887, not later than 19/3/18 at 12.00 prompt local time and should carry the inscription:

REQUEST FOR QUOTATION
N° 17 /RQ/RD/MINMAP/NWRTB/2018 OF 26/2/18
FOR THE ACQUISITION OF TEN (10) COMPUTERS FOR THE BAMENDA
REGIONAL TREASURY

“To be opened only during the bid opening session”

The offers or the bids submitted after the stipulated deadline shall not be received.

7- Opening and Evaluation of Bids

The opening of the bids in one phase shall be done on 19/3/18 at 1.00p.m in the Conference Hall of the Regional Delegation of Public Contracts for the North West by the competent tender board. Only bidders may attend or they could be duly represented by a person of their choice, who has full knowledge of the file.

Bids should be costed exclusive of value added taxes and all taxes inclusive (ATI) and accompanied by the signed model tender if your bid is chosen.

8. PRINCIPAL EVALUATION CRITERIA.

8.1-Elimination criteria.

- 1- In-complete Administrative Documents;
- 2- Non-conformity to the technical specifications ;
- 3- False declarations or falsified documents ;
- 4- Absence of prospectus or the technical forms issued by the manufacturer to describe all the technical characteristics of the equipments;
- 5- Technical marks less than 80% Yes.
- 6- Incomplete technical or financial document.
- 7- None completion of any project in the previous years in the North West Region or suspended by MINMAP in 2018

8.2- Essential Criteria.

The evaluation of the technical offers would be based on the criteria outlined in the table below. It shall be done in the following manner positive (YES) or negative (NO).

N°	Criteria	Evaluation	
		Yes	No
1	Attestation of solvability of at least 80% of the financial offer (obtained from a bank recognized by the Ministry of Finance).		
2	Experience of the bidder (01 Delivery justifying similar Supplies and justified by the Contract and the Reception Minutes).		
3	The execution time of this Delivery is fixed at:		

	60 days for the Supplies to be delivered to the Bamenda Regional Treasury as from the date of notification of the Service Order to commence the supply.		
4	Proof of the acceptance of the Contract conditions. The Rules of the Consultation are initialled, signed and dated on the last page. The Technical specifications are initialled, signed and dated on the last page		
5	Availability of After-sales Service.		
6	Warranty period is six months.		
TOTAL			

8.3- Technical Evaluation.

The evaluation of these criteria would be done on a purely binary system: positive (YES) or negative (NO). Any negative response (NO) during the examination of the elimination criteria shall lead to the disqualification of the offer. Concerning the essential criteria, a minimum of five (05) on six (06) positive responses would be needed for a bid to be retained for the financial evaluation.

The evaluation of the technical characteristics would be done on the basis of the prospectus or the technical forms of the manufacturer.

8.4- Financial Evaluation.

Only the prices of Bidders retained after the examination of the elimination and essential criteria shall be considered during this financial evaluation. Only the prices of the Unit Price List expressed in letters shall prevail over those in figures.

9. ACCEPTABILITY OF OFFERS.

Every bid should, in order not to be rejected, contain a Caution Fee of **Two hundred thousand (200 000) Francs CFA** issued by a bank recognized by the Ministry of Finance for a period of ninety (90) days as from the date of deposit of the offer.

10. ADMINISTRATIVE DOCUMENTS.

The required administrative documents should be. Under penalty of being rejected; only originals or true copies certified by the issuing service or administrative authorities (Senior Divisional Officer, Divisional Officers) must imperatively be produced in accordance with the Special Regulations of the invitation to tender.

They must obligatorily be not older than **Three (3) months** preceding the date of submission of bids or may be established after the signature of the tender notice

Any bid not in compliance with the prescriptions of the Tender File shall be declared inadmissible. This refers especially the absence of a bid bond issued by a first-rate bank approved by the Minister in charge of Finance.

11. ENGAGEMENT PERIOD.

The bidders shall remain engaged by their offers for a period of Ninety (90) days as from the date fixed for the reception of offers.

12. COMPLEMENTARY INFORMATION

Complementary technical information may be obtained every day during working hours from the Regional Delegation of MINMAP North West, **Private Secretariat of the Regional Delegate of Public Contracts North West**, Door number 101, Tel; 233361887 within working hours from 8:30am to 3:30pm.

13. EXECUTION PERIOD.

The execution period for these supplies which is the subject of this Request for Quotation, shall be fixed for sixty (60) days as from the date of notification of the Service Order to commence by the Contract Engineer.

Bamenda, the 26/2/18
Regional Delegation of Public Contracts for the North West



Copies:

- ARMP (for publication and archiving)
- RD/MINMAP/NW (for filling)
- Chairpersons of RTB (for information)
- Notice boards (for information)
- Archives